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§ 15  

Nämnden och förvaltningens frågor 

- Skrivelse anmäldes av Awad Hersi m.fl (MP): Skrivelse om 

förbättrad rutin kring medborgarförslag. 

-  
- Beslut 

- Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda 

skrivelsen och återkomma till nämnden. 

 

- Awad Hersi (MP) frågade om de statliga stimulansmedlen som 

tilldelats Stockholm stad. Maria Häggblom svarade att pengarna 

går till Stockholms stad som där gör en fördelning mellan berörda 

förvaltningar som arbetar med att utveckla och förbättra Spånga-

Tensta.  

 

- Awad Hersi (MP) frågade om hur hemlöshetsproblemen har sett ut 

under sommaren. 

Toni Mellblom redogjorde för detta och hur statistiken har sett ut 

under juli månad. 

 

- Rune Olofsson (S) frågade om bosättningarna som återkommer 

varje sommar till stadsdelen, om hur stadsdelsförvaltningen 

hanterar detta? 

      Ida Malmborg svarade att det finns rutiner som förvaltningen  

      arbetar efter. 

 

 

I pärm på bordet anmäldes inkomna protokoll med mera.  

(Bilaga 1 § 15) 

 

  ___________________ 

 


